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Wloclawek, dnia 10 lipca 2023r.

Pani

Elibieta Rud<owska

Radna Rady Miasta Wloolawek
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Odpowiadajqc na wniesionq pzez Paniq interpelacjg miqdzysesyjnq w sprawie

bezpieczeistwa Skate Parku pzy Basenie Miejskim na ulicy Wysokiej upzejmie informujq, 2e stan
ziemnych skarp bocznych Skate Parku nie wplywa na bezpieczeistwo jego u2ytkowania.

Skarpy zostaly zaprojektorirrane jako ziemne ze wzglgdu na to, Ze zapewniajq lepszq amortyzacjg
podczas swobodnego upadku u2ytkownika, nie sq jednak dostatecznie tnrvale u2ytkowane jako

podejScie na obiekt. Poniewa2 obiekt jest uzytkowany bez nadzoru Zaz$zaiqy nie ma wplywu na

wla5ciwy sps6b u2ytkowania.

Pracownicy O6rodka Sportu i Rekreacji we Wloclawku dora2nie dokonujq napraw ubytk6w w skarpach.

Do wiadomo6ci:

1. Wydzial OrganizacyjnoPrawny i Kadr

2. Biuro Rady Miasta


